



صَفْوَة الْمَلِكَة

للصناعة والتجارة

شركة زمزم لصناعة الزيوت النباتية والمواد الغذائية
Zamzam Company for Vegetable Oil and Food Manufacturers

علامتنا التجارية OUR Brands



About US

Safwat Al Mamlakah for Manufacturing and Trading is considered one of the leading companies in the field of vegetable oil manufacturing and food production for more than fifty years. it was established by businessman Mr. Nabeel Mustafa Zamzam. it has also contracted with international companies in building food factories depending on its 50 years of experience.

It has kept evolved over the years by using the latest technologies for packing vegetable oils, manufacturing food, and logistical systems to cover all regions of the Hashemite Kingdom, its varieties cover all the needs to the basic such as oil, sugar, rice, canned, and pulses and other raw materials that required for food processing.....

During the previous periods, Safwat Al Mamlakah for Manufacturing and Trading also built strong relationships with all governmental entities and international organizations due to its ability to meet their needs very quickly and high efficiently in addition to the highest quality, which gave the opportunity to enter government bids and international organizations bids.

نبذة عنا

تعتبر صفوة المملكة واحدة من الشركات الرائدة في مجال تصنيع الزيوت النباتية وإنتاج المواد الغذائية لأكثر من خمسين عامًا أسسها رجل الأعمال السيد نبيل مصطفى زمزم.

وواكبت تطورها على مدار السنين باستخدامها أحدث التقنيات لتعبئة الزيوت النباتية وتصنيع المواد الغذائية والأنظمة اللوجستية لتغطي كافة مناطق المملكة الأردنية الهاشمية، كما تغطي أصنافها كافة الاحتياجات الأساسية مثل الزيت، السكر، الأرز، المعلبات، والبقوليات وغيرها من المواد الغذائية اللازمة للتصنيع الغذائي.

كما بنت شركة صفوة المملكة خلال الفترات السابقة علاقات قوية مع كافة الجهات الحكومية والمنظمات الدولية لقدرتها على تلبية احتياجاتهم بسرعة فائقة وكفاءة عالية بالإضافة إلى الجودة العالية، مما منحها الفرصة بدخولها في العطاءات الحكومية وعطاءات المنظمات الدولية.



مصانعنا OUR Factories



OILS FACTORY

We are capable of providing vegetable oil packaging services in all sizes and private labels. We utilize high-quality production lines and the latest packaging technology. Our aim is to meet customer needs and ensure the quality of the final product.



مصنع تعبئة الزيوت

نحن قادرون على توفير خدمات تعبئة زيوت نباتية بجميع الأحجام والعلامات التجارية الخاصة. نستخدم خطوط إنتاج فائقة الجودة وأحدث التكنولوجيا في عمليات التعبئة والتغليف، نهدف إلى تلبية احتياجات العملاء وضمان جودة المنتج النهائي.



TIN PLATE FACTORY

At the tin forming factory, we can produce and shape metal containers for different sizes and high quality to suit the needs of the local and foreign markets.

مصنع تشكيل الصفائح

من خلال مصنع تشكيل الصفائح، نستطيع إنتاج وتشكيل العبوات المعدنية بأحجام مختلفة وبجودة عالية بالتناسب مع احتياجات السوق المحلي والخارجي.



CANNED PACKAGING FACTORY

We are capable of packaging canned goods in different sizes and private labelling.

مصنع تعبئة المعلبات

تستطيع شركتنا تعبئة المعلبات بجميع الأحجام والعلامات التجارية الخاصة. نقوم بتنفيذ عملية التعبئة باستخدام خطوط إنتاج ذات جودة عالية.

LUGUMES FILLING FACTORY

We offer legume packaging services in all sizes and for various private brands. The packaging process is carried out using high-quality production lines and the latest technology in the packaging industry.

مصنع تعبئة البقوليات

نحن نقدم خدمات تعبئة البقوليات بجميع الأحجام ولمختلف العلامات التجارية الخاصة. تتم عملية التعبئة باستخدام خطوط إنتاج ذات جودة عالية وأحدث التكنولوجيا في مجال التعبئة.

منتجاتنا OUR Products





زيت عباد الشمس Sunflower Oil



زيت عباد الشمس Sunflower Oil

Discover the magic of sunflower oil-health and delight in every drop!
It's the perfect choice because it is: Healthy and beneficial,
Irresistible taste, Versatile, High quality

اكتشف سحر زيت دوار الشمس - الصحة واللذة في كل نقطة!
إنه الخيار الأمثل لأنه: صحي ومفيد، طعم لا يُقاوم، متعدد الاستخدامات، جودة عالية.



3.5 Ltr.
8.0 Ltr.
12 Ltr.
14 Ltr.



4.5 Ltr.
5.0 Ltr.
7.0 Ltr.
8.0 Ltr.
9.0 Ltr.



3.0 Ltr.
3.7 Ltr.



1.3 Ltr.	3.8 Ltr.
1.5 Ltr.	4.0 Ltr.
1.8 Ltr.	4.5 Ltr.
2.9 Ltr.	5.0 Ltr.



زيت الذرة
Corn Oil

زيت الذرة Corn Oil

Corn oil is considered one of the most important vegetable oils used worldwide. It has a distinctive golden color and a light and unique flavor. It is also used in the manufacturing of beauty products and cleanser.

زيت الذرة يُعتبر واحدًا من أهم الزيوت النباتية المستخدمة حول العالم لونه ذهبي مميز، نكهة خفيفة ومميزة، يستخدم أيضًا في صناعة المستحضرات الجمالية والمنظفات.



3.5 Ltr.

8.0 Ltr.

12 Ltr.

14 Ltr.



4.5 Ltr.

5.0 Ltr.

7.0 Ltr.



3.0 Ltr.

3.7 Ltr.



1.5 Ltr.

1.8 Ltr.

2.9 Ltr.

5.0 Ltr.



زيت فول الصويا
Soybean Oil

زيت فول الصويا Soybean Oil

Soybean oil is ideal for cooking foods due to its various health benefits and it is multi uses.
It can be used as a replacement of other cooking oils.

يعتبر زيت فول الصويا مثاليًا لطهي الأطعمة نظرًا لفوائده الصحية المتنوعة كما أنه متعدد الاستخدامات. يمكن استخدامه كبديل لزيت الطبخ الأخرى.



18 Ltr.



4.5 Ltr.



3.0 Ltr.



1.5 Ltr.

2.9 Ltr.

1.8 Ltr.

5.0 Ltr.

5.0 Ltr.

7.0 Ltr.



زيت النخيل، شورتينج، سمن نباتي

Palm Olein,
Shortening & Ghee

زيت النخيل، شورتينج، سمن نباتي

Palm Olein, Shortening & Ghee

زيت صفوة بلونه البرتقالي مع الطعم المميز جعله يحظى بشعبية كبيرة. إنه مناسب للطهي الصحي. يمكن استخدامه في صناعة الحلويات.
Its orange color with a distinctive taste made it very popular. It is suitable for healthy cooking. It can be used in manufacturing sweets.



سمن نباتي

Ghee



15 Ltr.

زيت النخيل

Palm Olein



18 Ltr.

شورتينج

Shortening



12.5 Kg

20 Kg

بقوليات Legumes



بقوليات Legumes

Safwa Legumes are unique foods rich in nutritional values, as they are a high source of proteins, essential amino acids, minerals, vitamins and fiber.

تعد صفوة للبقوليات من الأغذية الفريدة والغنية بقيمتها الغذائية فهي مصدر عالي بالبروتينات والاحماض الامينية الأساسية، والمعادن والفيتامينات والالياف الغذائية.



				
فاصولياء بيضاء	ذرة بوشار	عدس حب	عدس مجروش	عدس فطبل
White bean	Pop Corn	Green Lentil	Split Lentils	Football Lentil
				
حمص حب بمقاسات مختلفة	فريكة ناعمة	فريكة خشنة	برغل ناعم	برغل خشن
Chickpeas	Fine Freekeh	Coarse Freekeh	Fine Bulgur	Coarse Bulgur

750 gm - 800 gm - 1 kg - 25 kg



الأرز Rice

الأرز Rice

Safwa rice is the main food in its various forms. It is a healthy source of energy for the body, due to contain in carbohydrates. يُعدّ أرز صفوة الغذاء الرئيسي بأشكاله المتنوعة فهو مصدرًا صحيًا للتزويد الجسد بالطاقة، وذلك بسبب احتوائه على الكربوهيدرات.



أرز جنوا
حبة متوسطة هندي

Genoa Rice
Medium Grain



9 Kg

3.5 Kg

أرز صفوة
كالروز أوروبي

Safwa Rice
Calrose European



9 Kg

3.5 Kg

أرز بسمتي

Basmati Rice



20 Kg

4 Kg

800 gm

المعلبات Canned Food



المعلبات Canned Food

Taste the freshness and convenience in every can! Our premium canned food selection offers a burst of flavor and nutrition, ready to elevate your meals.

تتميز معلبات صفوة بالجودة العالية والتشكيلة الواسعة، مجهزة بأجود أنواع البقوليات والمواد الغذائية لتناسب احتياجاتك.



ذرة حلوة

Sweet Corn

2125 gm



حمص بالطحينية

Hummus with tahini



بازلاء خضراء

green peas



حمص حب

Chickpeas



فول مدمس

Foul medames



فاصولياء بيضاء بالصلصة

White bean with sauce



أناناس شرائح

Pineapple Slices



ذرة حلوة 135 غم

Sweet Corn 135 gm



فطر حب

Mashroom Whole



فطر مقطع

Mushroom Sliced



فطر فايا مقطع

Faya Mushroom Sliced



سردين صفوة

Sardines Safwa



تونا صفوة

Tuna Safwa



معجون البندورة و الكاتشب Tomato Paste & Ketchup

معجون البندورة و الكاتشب Tomato Paste & Ketchup

Wide selection of tomato paste, tomato puree and ketchup in addition to the Hot Sauce in different sizes and packages.

تشكيلة واسعة من معجون البندورة، هريس البندورة والكاتشب إضافة الى الصلصة الحارة بأحجام وعبوات مختلفة.



صفوة
صلصة حارة

Safwa Hot Sauce

88 gm



كاتشب
ريحانا

Rayhana Ketchup

800 gm - 4.5 kg



كاتشاب صفوة
عادي/ حار
بلاستيك/ زجاج

Safwa Ketchup

340 gm



هريس
البندورة
جنوا

Ginwa Tomato Puree

1050 gm



معجون البندورة
صفوة
تركيز عالي

Tomato Paste Safwa

1300 gm

علكة Checks Gum

The fantastic Checks gum, Made in Spain, Sugar Free and Gluten Free. Enjoy our unique flavors. علكة تشيكس الرائعة، صنعت في اسبانيا، خالية من السكر وخالية من الجلوتين.



DOYPACK

34 gm



JAR

84 gm



10 pieces



2 pieces



نشا الذرة، شراب الجلوكوز Corn Starch, Glucose Syrup

- Corn Starch - Food Grade
- Corn Starch - Industrial Grade
- Glucose Syrup (38DE, 42DE, 63DE)
- Glucose Syrup Hard Candy Grade

- نشا الذرة الطبيعي للاستخدام الغذائي.
- نشا الذرة الطبيعي للاستخدام الصناعي.
- شراب الجلوكوز (38DE, 42DE, 63DE)
- جلوكوز لصناعة الحلويات القاسية (دروبس، المصاص)



300 Kg

جلوكوز



25 Kg

نشا ذرة



25 Kg



Safwa

**Zamzam Company for Vegetable Oil
and Food Manufacturers**

+962 6 489 03 07 info@safwa.jo
+962 6 489 03 09 www.safwa.jo



Amman - Jordan

